
Beskæftigelsesudvalget

Til: Ministeren for sundhed og forebyggelse

Dato: 11. juni 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 339
Ministeren bedes oplyse, hvornår regeringen konkret agter at sikre etablerin-
gen af offentlige klinikker til behandling af stress, som lovet i SF's tidligere ud-
spil om arbejdsmiljø, og hvor SF's arbejdsmarkedsordfører i december 2011
udtalte til Ritzau, at "forslaget ikke er glemt, men har måttet vente, mens rege-
ringen har behandlet andre tiltag"? Ministeren bedes endvidere oplyse, om
SF's arbejdsmarkedsordfører har fået overbevist regeringspartierne, da han li-
geledes i december 2011 udtalte, at: "Forslaget om stressklinikker er noget, vi
vil prøve at tage op over for de andre partier. Vi er ikke nået så langt endnu,
men det vil komme til at ske meget snart"?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Sophie
Løhde (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Sophie.Lohde@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lennart Damsbo-Andersen
formand

1/1

Beskæftigelsesudvalget 2011-12
(Omtryk - 20/06/2012 - Ændret adressat) BEU alm. del Spørgsmål  339
Offentligt


